



OPAA Website Relaunch 『傑出理大校友協會』網頁大革新



We are excited to unveil the Association's brand new [website](#)! New features have been added, including "News & Events", "OPAA Master Class", "OPAA Scholarship Fund", "Acknowledgement", "Mentees' Circle" and many more. Please visit now and stay connected with us!

協會網頁現已重新推出，新增內容包括：「協會動態」、「大師班」、「獎學基金」、「致謝名錄」及「大師班學友圈」等等。請即瀏覽並密切留意本會最新動態！

Call for Mentor - OPAA Master Class 2016/2017 招募『OPAA 2016/2017大師班』師友計劃導師



The Association is going to organize its annual signature event again, "OPAA Master Class 2016/2017", featuring a speaker forum and an activity-based mentorship programme targeting mainly for PolyU's students. The mentorship programme, to be implemented from end of September 2016 to end of August 2017, will emphasize the sharing of professional expertise and personal experience in order to inspire mentees through some "shadowing" experience and direct dialog interaction with the mentors. Members are invited to join this meaningful programme by being one of the mentors. Please contact the [Secretariat](#) for more details of the programme.

傑出理大校友協會正在籌備「2016/2017傑出理大校友協會大師班」，此項目是本會一年一度的重點活動，內容包括一場講者論壇及長達近一年的師友計劃。師友計劃由2016年9月底開始至2017年8月底，透過獨特的「影子活動」及面談等等，讓學員與導師直接交流、分享及學習。本會現正招募會員成為師友計劃導師，有興趣之會員請與[秘書處](#)聯絡。

EVENT HIGHLIGHTS 活動焦點

[Farewell Dinner for Prof. Tsoi Ah-chung on 24 June 2016](#)
[蔡亞從教授歡送晚宴 \(2016年6月24日\)](#)



[2015 Annual General Meeting cum Christmas Lunch Gathering on 12 December 2015](#)
[2015周年大會暨聖誕聚餐 \(2015年12月12日\)](#)



PROFILE UPDATES 資料更新

President's Corner 會長專欄

I am excited to announce the launching of Inaugural Issue of OPAA E-Newsletter featuring re-launch of our website, report on signature events and recent development of the Association. The newsletter will be published bi-annually to keep our members and friends updated about the latest news and future movement of the Association.

The University will celebrate its 80th Anniversary next year in 2017. I believe that with the concerted efforts of our members, the Association can help our students and alumni in realizing the University's goal of "Opening Minds · Shaping the Future."

Furthermore, the PolyU Alumni Atrium, a new campus facility for alumni to meet and socialize, will be completed later this year. Please stay connected for further updates and participate in our various activities.

我很高興向大家宣布傑出理大校友協會電子通訊創刊號現已出版，內容包括協會網頁重新投入運作，協會近期活動及發展等等。本電子通訊為半年刊物，將為協會會員及友好發放本會最新資訊及未來活動信息。

理大將於2017年慶祝其建校80周年，本會將致力結合各會員之力量支持母校實踐其『啟迪思維·成就未來』的理念。

再者，理大『校友薈』將於本年底落成，為校友在校園內提供一個全新的聚會及社交地點。請各位密切留意本會的最新動態及支持各項活動。

